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Provoz toalet je prodloužen 
dle požadavků Brány Jihlavy  
� Na předvánočních akcích 

jsme zaznamenali, že si lidé 
stěžovali, že veřejné toalety v 
Radniční restauraci byly již v 
17 hodin uzavřeny, i když se dál 
konaly programy na náměstí. 
Proč nemohly být otevřené dé-
le? 

Otevírací doba veřejných toalet 
v bývalé Radniční restauraci byla 
během předvánočních akcí, tak 
jako i v jiná období roku, různá. 

Majetkový odbor zajišťuje pro-
voz denně do 17 hodin. V přípa-
dě, že jsou na náměstí akce v poz-
dějších hodinách, je provoz toalet 
prodloužen dle požadavků Brány 
Jihlavy, která akce organizuje. 

V předvánočním období byly 
tedy opravdu tyto toalety v pon-
dělí a úterý, když nebyl na pódiu 
program, otevřeny pouze do 17 
hod. V jiných dnech byl provoz 
delší, s výjimkou dne, kdy one-
mocněla obsluha. 

Na náměstí pak byly ještě po 
celou dobu k dispozici mobilní 
veřejné záchody. 

� Jednání o využití části 
bývalých Pístovských kasáren 
se chýlí k závěru. Armáda pro-
jevila o objekt zájem a nyní se 
připravuje smlouva. Bude tím 

Primátor 
(z)odpovídá

Zeptejte se

Své dotazy primátorovi Petru Ryškovi 
nám zasílejte na adresu: 

 klukan@jihlavske-listy.cz. 

záležitost bývalých kasáren de� ni-
tivně vyřešena? 

V současné době jsme předběžně 
s armádou a ministerstvem obrany 
domluveni ne na prodeji, ale na dlou-
hodobém pronájmu areálu. 

Určitě jsem rád, že jsme dospěli ke 
shodě, která je myslím dobrá pro obě 

FB: Kdyby byl zimák 
na Pístově…

Pístovská kasárna by měla využívat opět 
armáda. V této souvislosti se na sociálních 
sítích opět vynořilo téma stavby zimního 
stadionu: Proč se nestavěl mimo Jihlavu na 
zelené louce? 

Například Pavel Koníř se domnívá, že 
“na Pístově měli stavět zimák/multifunkční 
halu. Byla by to lepší lokalita.“ Stejně jako 
přispěvatel pod značkou Jirka Cyklista, 
který tvrdí: „Stavět na stejném místě byla 
podle mě kravina.“

Jim ale oponuje Vojtěch Vincze: „Ne 
nebyla. Všude ve světě se takhle staví a z urba-
nistického hlediska je to správně. Doporučuji 
navštívit prohlídku a nechat si ty věci vyložit 
od někoho, kdo tomu aspoň „trochu“ rozumí.“ 

Stejně tak hovoří i Bohumil Novák: 
„Pan Koníř má mylnou představu, že aréna 
má sloužit je zápasům „A“. S tréninkem je to 
10 % času. Jenže ona bude sloužit od 6:00 do 
22:00 každý den. Navíc bude se zimáčkem 
tvořit jeden organizační a provozní celek. 
Třetina obyvatel města se tam dostane do 15 
minut pěšky. Další třetina se tam dostane ve 
stejném čase MHD. Vede k ní 6 linek.“

Reagoval Froněk Aleš: „Tak utopická 
představa:... končí nějaká hodně navštívená 
akce a ze stadionu se vyhrne během řekněme 
15 minut 10 tisíc lidí přímo do křižovatek na 
průtah městem a na cyklopruhy tam vedoucí 
a skoro všichni půjdou pěšky někam ke svým 
autům a domovům, protože MHD to nepo-
bere...“

K jeho příspěvku se již nikdo nevyjádřil. 
Ale zamysleme se, jak by to vypadalo na 
Pístově, kde by se ze zimáku vyhrnulo 10 
tisíc lidí a téměř všichni by zamířili jedním 
směrem – jednou silničkou přes Pístov 
k Jihlavě?  -pk-

strany. Na nejbližší roky je situace 
vyřešena a je možné, že časem oprav-
du dojde i k prodeji.

� Počítá se při dostavbě HMA 
i s revitalizací přilehlého parku - 
Smetanových sadů? Mezi lidmi se 
povídá, že na revitalizaci už nebu-
dou peníze. 

S revitalizací Smetanových sadů 
počítáme i nadále. Finančně bude 
pokryta z části disponibilního zůstat-
ku loňského roku. 

V tuto chvíli se dokončuje projekt 
a jakmile budeme mít platné staveb-
ní povolení, budeme soutěžit zhoto-
vitele. Pořád věřím, že bychom měli 
revitalizaci stihnout do doby otevře-
ní nové arény. -pk-

NA VÁNOČNÍCH akcích vystoupil i 
Beatles revival.  Foto: Petr Klukan


